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Vragen van statenleden Inez Flameling en Ay Ling van der Spek (PvdA-GroenLinks) 
ingevolge artikel 44 reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2024 nummer 065. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
Statenvragen over bomenkap en onderhoud van het Poelbos bij Goes: 

(ingekomen: 4 januari 2024) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Is het college bekend met de slechte 

onderhoudstoestand van de fiets- en 
voetpaden in het Poelbos? 

1. Ja. 

2. Is het college bereid om op korte termijn 
met de gemeente Goes en 
Staatsbosbeheer te overleggen hoe te 
komen tot verbetering van de voet- en 
fietspaden? Graag een toelichting? 

2. Sinds januari 2021 is er meermaals 
ambtelijk met de gemeente Goes en 
Staatsbosbeheer van gedachten gewisseld 
over mogelijkheden voor natuurbeleving en 
natuurontwikkeling in het Poelbos, waarbij 
steeds duidelijk is aangegeven dat de 
Provincie geen budget beschikbaar heeft 
voor de aanleg of het herstel van voet- en 
fietspaden.  

3. Is het college bereid om, juist voor een 
recreatiebos als het Poelbos, hiervoor 
subsidiebronnen aan te wenden ter 
ondersteuning? Graag een toelichting? 

3. Op het gebied van infrastructuur (voet- en 
fietspaden) heeft de Provincie, daar waar 
wij geen wegbeheerder zijn, geen wettelijke 
taak/ beleidsdoelstellingen en om die reden 
zijn er geen subsidiemogelijkheden.  

4. Is GS bereid om de mogelijkheid te 
onderzoeken om het fietspad in het 
Poelbos onderdeel te laten worden van het 
provinciaal fietsknooppuntennetwerk? 
(Bijvoorbeeld door knooppunt 67 en 
knooppunt 68 rechtstreeks met elkaar te 
verbinden)?  Graag een toelichting. 

4. Uiteraard zijn we bereid om te bezien of het 
fietspad in het Poelbos onderdeel kan 
worden van het FIKS en wat daarvoor moet 
gebeuren. Let wel, opname in het FIKS 
betekent uitsluitend aanpassing van de 
bebording. Eventuele aanpassingen aan de 
infrastructuur zijn voor rekening van de 
wegbeheerder. 

5. Heeft uw college per 1 maart 2023 een 
aanvraag van Staatsbosbeheer ontvangen 
voor herplanting van de verloren 1 ha 
bosareaal in het Poelbos agv de kap van de 
daar lopende 150KV 
hoogspanningsleiding? 

5. Ja, Staatsbosbeheer heeft een ontheffing 
voor herplant op andere grond 
aangevraagd. Deze is op 6 februari 2024 
ingetrokken. Zie antwoord op vraag 6.  

6. Zo ja, waar en wanneer gaat deze herplant 
plaatsvinden? 

6. Staatsbosbeheer heeft uitstel voor de 
herbeplanting aangevraagd. De 
herbeplanting wordt tussen 1 maart en 15 
april 2024 gerealiseerd op de kaplocaties in 
het Poelbos en Arendsbos. 

7. Zo nee, gaat het college dan wel de RUD 
hier binnen afzienbare tijd actie op 
ondernemen, nu de datum per 1 maart 
2024 nadert om aan de herplantplicht te 
voldoen? 

7. De Regionale Uitvoeringsdienst krijgt een 
afschrift van de besluiten. Per 1 maart 2024 
onderneemt de RUD actie en neemt deze 
besluiten mee in hun afweging om al dan 
niet handhavend op te treden. 

8. Als het college dan wel de RUD (nog) geen 
actie heeft ondernomen, wat is daarvan de 
reden? 

8. De RUD heeft een brief aan 
Staatsbosbeheer gestuurd met de 
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waarschuwing dat de herplanttermijn per 1 
maart 2024 afloopt.  
Staatsbosbeheer heeft op 6 februari 2024  
in een gesprek met de provincie besloten 
de aanvraag om ontheffing voor herplant op 
andere grond in te trekken. Zij hebben 
uitstel aangevraagd om de volledige 
herbeplanting te realiseren op de 
kaplocaties in het Poelbos en Arendsbos 
tussen 1 maart en 15 april 2024. 
 

9. Indien Staatsbosbeheer niet of niet tijdig 
aan de opgelegde herplantplicht voldoet, is 
het college dan wel de RUD voornemens 
om handhavend op te treden? 

9. Ja, zie antwoord op vraag 7. 

10.  Is het college dan wel de RUD bekend met 
het feit dat de Gedragscode Bosbeheer uit 
2010 per 1 juli 2022 was verlopen en dat de 
Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit op het moment dat 
Staatsbosbeheer was begonnen met de 
kap van de Essenbomen in het 
Poelbos, nog niet de nieuwe Gedragscode 
Soortenbescherming Bosbeheer had 
goedgekeurd? Deze goedkeuring is pas per 
31 augustus 2022 in de Staatscourant 
gepubliceerd. 

10.  Ja, deze gedragscode van het Rijk/de RVO 
is bij ons bekend 
 
Wij krijgen geen signalering op welk 
moment de nieuwe versie wordt 
gepubliceerd. Totdat de nieuwe versie is 
gepubliceerd wordt de oude gedragscode 
gehanteerd. 
 

11. Heeft het college voor de 
kapwerkzaamheden dan een ontheffing aan 
Staatsbosbeheer verleend op grond van 
artikel 3.3., 3.8 en 3.10 van de Wet 
Natuurbescherming? Zo nee, 
waarom niet? 

11. Nee, deze zijn niet aangevraagd door 
Staatsbosbeheer.  
 
Staatsbosbeheer werkt volgens de 
gedragscode soortenbescherming 
bosbeheer, hierin staan de maatregelen die 
je moet treffen om soorten te beschermen 
die onder de Wet natuurbescherming 
vallen. Door te werken volgens de 
systematiek van de gedragscode hoeft 
geen ontheffing te worden aangevraagd bij 
het bevoegd gezag en geldt een vrijstelling 
van overtreding van de verbodsbepalingen 
uit de Wet natuurbescherming. 

12. Is voor het kappen van een dergelijk grote 
hoeveelheid bomen door Staatsbosbeheer 
dan wel voldaan aan de meldplicht voor het 
vellen van een houtopstand als bedoeld in 
paragraaf 6.27 van de genoemde 
Omgevingsverordening? 

12. Nee, Staatsbosbeer heeft een landelijke 
ontheffing van de kennisgevingsplicht. 
 
Onder de Boswet zijn door de minister twee 
‘generieke’ ontheffingen verleend aan 
Rijkswaterstaat (RWS) en Staatsbosbeheer 
(SBB) . Deze ontheffingen maakten het 
voor deze organisaties mogelijk om te 
vellen zonder melding.  

13. Heeft het college, dan wel de RUD voor het 
kappen van de 750 Essen in het Poelbos 
inmiddels een herplantplicht opgelegd aan 
Staatsbosbeheer? 

13. Nee, zie antwoord op vraag 12. 

14. Is het college bereid om het initiatief te 
nemen om tot een breed gedragen plan te 
komen voor het Poelbos, mede in relatie tot 
de herplantplicht zoals hiervoor aan de orde 

14. De provincie heeft op 6 februari 2024 een 
gesprek gevoerd met Staatsbosbeheer. 
Tijdens dat gesprek is overeengekomen dat 
de kaplocaties in het Poelbos en Arendsbos 
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is gesteld, Zo ja in hoeverre kunnen de 
uitgangspunten en doelstellingen, zoals die 
zijn geformuleerd in de Zeeuwse Bosvisie, 
daarbij een basis vormen? Graag een 
toelichting. 

worden aangeplant met passende en 
toegestane beplanting.  
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Namens fractie: PvdA-GroenLinks 
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Gedeputeerde Staten 
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